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·马克思主义法学专论·

乡村基层执法的空间制约与机制再造⋯⋯⋯陈柏峰(3)

法理论：历史形成、学科属性及其中国化⋯雷磊(20)

网络平台的公共性及其实现

——以电商平台的法律规制为视角⋯⋯⋯⋯⋯刘 权(42)

比例原则的适用范围与限度⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯梅扬(57)

组织体刑事责任论及其应用⋯⋯⋯⋯⋯⋯黎宏(71)

专家参与刑事司法的多元功能及其体系化⋯陈如超(89)

我国刑事上诉制度多元化的建构路径

——以认罪认罚案件为切入点⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯牟绿叶(108)

“对赌协议”的裁判路径及政策选择

——基于PE／VC与公司对赌场景的分析⋯⋯刘 燕(128)

法人依瑕疵决议所为行为之效力⋯⋯⋯⋯·：徐银波(149)

公私法协动视野下生态环境损害赔偿的

理论构成⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯·冯洁语(169)

平台经济从业者社会保险法律制度的构建⋯娄宇(190)
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Space Restriction and Mechanism Reconstruction of Rural Grassroots

Law Enforcement··············-··········································-···········CHEN Baifeng

Legal Theory：Historical Formation，Discipline Attributes and Sinicization ⋯⋯LEI Lei

Public Nature of Internet Platform and Its Realization ⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯Ln，Quan (42)

Application Scope and Limits of the Principle of Proportionality ⋯⋯⋯⋯⋯⋯MEI Yang (5 7)

Doctrine of Organizations’Criminal Responsibility and Its Application⋯⋯⋯⋯Lf Hong (71)

Experts Participating in the Criminal J ustice：

Diversified Functions and Their Systematization⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯CHEN Ruchao (89)

Construction Approach of Multiple Criminal Appellate System in China⋯⋯⋯MOU Lvye (108)

Judicial Paths and Policy Choices on Value Adj ustment Mechanism Disputes ⋯LjU Yah

Validity of Legal Persons’Civil J uristic Acts Based on Defective Resolutions

⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯XUYinbo (149)

Compensation for Ecological and Environmental Damage

in the View of Coordinating Public Law and Private Law⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯FENG Jieyu (169)

Construction of the Legal System of Social Insurance for Platform Workers⋯⋯LOU Yu (190)
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